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De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voozitter,

Recent vernamen we, via BN De Stem, dat ZW Bristol voor de 2e keer uit Roosendaal vertrekt.

(https://www.bndestem.nl/reqiosporUoudste-roosendaalse-zaalvoetbalclub-verhuist-naar-berqen-op-
zoom-qeen-wedstrUden-meer-i n-sportha l-i n-de-roos-addee74c/)

Hierover hebben we op 24 mei 2018 ook alvragen gesteld (Schriftelijke vragen 099-2018)

ln die eerdere vragen kwam naar voren dat het voor ZW Bristol niet mogelijk was om op de

gewenste uren gebruik te maken van sporthal ln de Roos. Toen werd de vlucht gemaakt naar

Rucphen, nu naar Bergen op Zoom. Opnieuw is het de externe beheerder Sportfondsen die

verantwoordelijk is voor het beheer en planning van de zaal. Om andere redenen, de zaal zou niet

geschikt zijn voor een fanatieke aanhang, heeft ook ZW de Kroeven Roosendaal de rug toegekeerd

De fracties van VLP Roosendaal, WD en Roosendaalse Lijst hebben hierover de volgende vragen

1. Bent u nu wel, in tegenstelling tot over de vlucht naar Rucphen in 2018, op de hoogte gesteld

over het vertrek van ZW Bristol uit Roosendaal? Wat vindt u van dit vertrek?

2. Ziet u nog kansen om ZW Bristol voor Roosendaal te behouden en gaat u daartoe een poging

ondernemen? Graag een toelichting.

3. Bent u tevreden met het beheer door Sportfondsen? Zo nee, hoe gaat u ervoor zorgen dat u wel

tevreden wordt? Zo )a, waaruit blijkt dit dan?

4. Eerder waren er ook problemen in de Wouwse Sporthal met het beheer door Sportfondsen. Hoe

loopt het nu op die locatie?
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5. Bent u contractueel verbonden aan Sportfondsen en zo ja, voor hoe lang en is er ook een soort

van ontsnappingsclausule? Graag een toelichting.

6. ln de Roos voldoet blijkbaar niet aan de wensen van de KNVB m.b.t. veiligheid en publiek. Deelt

u die mening en ziet u mogelijkheden om de zaal aan te passen zodat topsport wel mogelijk is in die

zaal? Zo nee, zijn er alternatieven (te maken) in onze eigen gemeente?

7. Vindt u dat, zeker gelet op de voorgenomen schaalsprong, onze gemeente moet beschikken

over goed geoutilleerde en veilige (binnen-)sportaccommodaties waarin topsport in alle facetten

mogelijk is, en zo ja, wat moet er daarvoor volgens u nog gebeuren? Graag een toelichting.

Wij horen uit "het veld" dat meer verenigingen soms uit moeten wijken naar andere locaties omdat er

niet altijd voldoende ruimte beschikbaar is in de sportaccommodaties/-hallen in onze gemeente.

8. Heeft de gemeente Roosendaal volgens u voldoende sporthallen om alle verenigingen en

activiteiten binnen onze gemeente een plek te kunnen geven? Zo ja, waarom moeten verenigingen

dan toch regelmatig uitwijken? Zo nee, bent u bereid de mogelijkheid te onderzoeken om een extra

sporthal te creëren? Graag een toelichting.

Namens,

VLP Roosendaal, Gerard van Zalinge en Eric de Regt

WD, Dennis van Velthoven

Roosendaalse Lijst, Sjef van der Touw



Wij beantwoorden de vraag als volgt:

1. Bent u nu wel, in tegenstelling tot over de vlucht naar Rucphen in 2018, op de hoogte
gesteld over het vertrek van ZW Bristol uit Roosendaal? Wat vindt u van dit vertrek?

De gemeente is door BristolTeam en Sportfondsen op de hoogte gesteld van het vertrek. Wij

betreuren het besluit van de vereniging, omdat hiermee een sportaanbieder voor de stad verloren

gaat, die veel voor de stad en sporters heeft betekend.

2. Ziet u nog kansen om ZW Bristol voor Roosendaal te behouden en gaat u daartoe een
poging ondernemen? Graag een toelichting.

Ja, wij blijven, net als met andere binnensportverenigingen, in contact met BristolTeam, al realiseren

wij dat de keuze mede is ingegeven door het feit dat de sportaccommodatie waar zii gebruik van

maakten niet voldoet aan de wensen van de vereniging. Op dit moment wordt er onderzoek

uitgevoerd naar de capaciteit en het toekomstperspectief van de binnen- en

buitensportaccommodaties in de gemeente.

3. Bent u tevreden met het beheer door Sportfondsen? Zo nee, hoe gaat u ervoor zorgen dat
u wel tevreden wordt? Zo ja, waaruit blijkt dit dan?

Het beheer en de exploitatie door Sportfondsen verloopt nog niet naar volledige tevredenheid. Dit is al

eerder geconcludeerd op basis van klachten die net als bij Sportfondsen zelf ook bij de gemeente

terecht kwamen. Deze klachten zijn zeer serieus genomen. Het college heeft Sportfondsen verzocht

een beheerder in te zetten die aanwezig is op de momenten dat de zaal in de avonduren gebruikt

wordt door sportverenigingen. Hierover is de raad op 20 juli geïnformeerd (zie Microsoft Word -

20230704 Raadsbrief Sportfondsen - ln de Roos (roosendaal.nl). De beheerder is inmiddels gestart

en in de reguliere overleggen met Sportfondsen wordt de inzet structureel geëvalueerd.)

4. Eerder waren er ook problemen in de Wouwse Sporthal met het beheer door
Sportfondsen. Hoe loopt het nu op die locatie?

Over de Omganck zijn bij ons geen klachten bekend. lndien er wel klachten ziin, kan dat altijd gemeld

worden bij Sportfondsen en gemeente.

5. Bent u contractueel verbonden aan Sportfondsen en zo ja, voor hoe lang en is er ook een

soort van ontsnappingsclausule? Graag een toelichting.

Ja, de looptijden van de overeenkomsten met Sportfondsen zijn:

' Zwembad de Stok Um 31 december 2025;

. Sporthal ln de Roos, sporthal de Omganck, gymzaal Jadedijk en gymzaalTolbergcentrum t/m

30 juni 2029

ln deze overeenkomsten zijn regels opgenomen over het ontbinden van de overeenkomst.



6. ln de Roos voldoet blijkbaar niet aan de wensen van de KNVB m.b.t. veiligheid en

publiek. Deelt u die mening en ziet u mogelijkheden om de zaal aan te passen zodat topsport
wel mogelijk is in diezaal? Zo nee, zijn er alternatieven (te maken) in onze eigen gemeente?

Het klopt inderdaad dat sporthal ln de Roos niet voldoet aan de normering van de KNVB voor het

spelen van wedstrijden op eredivisieniveau. Naast ln de Roos zijn er in Roosendaal nog twee grotere

sporthallen, de Omganck in Wouw en de sporV evenementenhal op Leisurepark Roosendaal. ln het

lopende onderzoek naar de sportaccommodaties wordt ook naar de normering van de aanwezige

sporthallen gekeken.

7. Vindt u dat, zeker gelet op de voorgenomen schaalsprong, onze gemeente moet
beschikken over goed geoutilleerde en veilige (binnen-)sportaccommodaties waarin topsport
in atle facetten mogelijk is, en zo ja, wat moet er daarvoor volgens u nog gebeuren? Graag een

toelichting.

Wij horen uit "het veld" dat meer verenigingen soms uit moeten wijken naar andere locaties

omdat er niet altijd voldoende ruimte beschikbaar is in de sportaccommodaties/-hallen in onze
gemeente.

Ja, zowel in het collegeprogramma als de begroting 2023 staat opgenomen dat we aan de slag gaan

met het Roosendaals- sport en beweeglandschap. Het lopende onderzoek moet naast de benodigde

capaciteit, antwoord geven op de vraag of de binnen- en buitensportaccommodaties in Roosendaal

op orde zijn en voldoen aan de juiste (topsport)normering. Op basis van de conclusies en

aanbevelingen van dit onderzoek, wordt een plan van aanpak opgesteld.

8. Heeft de gemeente Roosendaal volgens u voldoende sporthallen om alle verenigingen en

activiteiten binnen onze gemeente een plek te kunnen geven? Zo ia, waarom moeten

verenigingen dan toch regelmatig uitwijken? Zo nee, bent u bereid de mogeliikheid te
onder¿oeken om een extra sporthalte creëren? Graag een toelichting.

Zie het antwoord hierboven. Het onderzoek naar de capaciteit van de sportaccommodaties wordt

momenteel uitgevoerd.

Wijvertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geinformeerd.

Hoogachtend,

Burgemeester en wethouders van

De De


